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Tree Lamp Building

Picture Description?)

A low-angle shot captures a tree with bare branches alongside a modern building with a unique archi-
tectural design.

Analysis?)

This photograph captures a striking interplay between nature and architecture. A bare tree, its branches
reaching upwards, stands in juxtaposition with a modern building. The building's facade features clean
lines and reflective windows, creating a contrast with the organic form of the tree. The composition
is a study in contrasts: natural versus man-made, organic versus geometric, and the fleeting nature of
seasons versus the permanence of architecture.
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Picture Data

000829 - Tree Lamp Building

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2012 03/2013 02/2013
Width Height Bits/Color
Original Size 5546 px 6655 px 16
Ratio ca. 1 1.20 —
Exposure 24x36 mm
Location +48.39826, 4+-9.98704

Title (German)

Baum-Lampen-Gebaude

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot captures a tree with bare branches alongside a modern building with a unique architectural design.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt einen Baum mit kahlen Ästen neben einem modernen Gebäude mit einem einzigartigen architektonischen Design.
    
    
      This photograph captures a striking interplay between nature and architecture. A bare tree, its branches reaching upwards, stands in juxtaposition with a modern building. The building's facade features clean lines and reflective windows, creating a contrast with the organic form of the tree. The composition is a study in contrasts: natural versus man-made, organic versus geometric, and the fleeting nature of seasons versus the permanence of architecture.
    
    
      Diese Fotografie fängt ein markantes Zusammenspiel zwischen Natur und Architektur ein. Ein kahler Baum, dessen Äste nach oben ragen, steht im Kontrast zu einem modernen Gebäude. Die Fassade des Gebäudes zeichnet sich durch klare Linien und reflektierende Fenster aus, was einen Kontrast zur organischen Form des Baumes erzeugt. Die Komposition ist eine Studie in Kontrasten: natürlich versus künstlich, organisch versus geometrisch und die Vergänglichkeit der Jahreszeiten versus die Beständigkeit der Architektur.
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